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【初试】2026 年 浙江师范大学 851 英语写作考研精品资料 

说明：本套资料由高分研究生潜心整理编写，高清电子版支持打印，考研推荐资料。 

一、考研真题汇编 

1．浙江师范大学英语写作 2004-2013 年考研真题，暂无答案。 

说明：分析历年考研真题可以把握出题脉络，了解考题难度、风格，侧重点等，为考研复习指明方向。 

  

二、2026年浙江师范大学 851 英语写作考研资料 

2．英语写作考研复习相关资料[考研核心题库] 

2-1、2026年英语写作考研核心题库[写作] 

①2026年研究生考试英语写作考研核心题库[写作]题库及答案解析 

说明：专业课强化辅导班使用。最新最全考研复习题库，均含有详细答案解析，考研推荐。 

 

三、电子版资料全国统一零售价 

本套考研资料包含以上一、二部分(不含教材)，全国统一零售价：[￥] 

 

四、2026年研究生入学考试指定/推荐参考书目(资料不包括教材) 

浙江师范大学 851英语写作考研初试参考书 

英语写作手册,丁往道等编著,外语教学与研究出版社,2009年版 

 

五、本套考研资料适用院系 

外国语学院 

 

六、本专业一对一辅导(资料不包含，需另付费) 

提供本专业高分学长一对一辅导及答疑服务，需另付费，具体辅导内容计划、课时、辅导方式、收费标准

等详情请咨询机构或商家。 

 

七、本专业报录数据分析报告(资料不包含，需另付费) 

提供本专业近年报考录取数据及调剂分析报告，需另付费，报录数据包括： 

①报录数据-本专业招生计划、院校分数线、录取情况分析及详细录取名单； 

②调剂去向-报考本专业未被录取的考生调剂去向院校及详细名单。 
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版权声明 

 

编写组依法对本书享有专有著作权，同时我们尊重知识产权，对本电子书部分内容参考和引用的市面

上已出版或发行图书及来自互联网等资料的文字、图片、表格数据等资料，均要求注明作者和来源。但由

于各种原因，如资料引用时未能联系上作者或者无法确认内容来源等，因而有部分未注明作者或来源，在

此对原作者或权利人表示感谢。若使用过程中对本书有任何异议请直接联系我们，我们会在第一时间与您

沟通处理。 

因编撰此电子书属于首次，加之作者水平和时间所限，书中错漏之处在所难免，恳切希望广大考生读

者批评指正。 
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浙江师范大学 851英语写作历年真题汇编 

 

浙江师范大学英语写作 2013 年考研真题（暂无答案） 
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2026 年浙江师范大学 851英语写作考研核心题库 

 

英语写作考研核心题库之[写作]精编 

 

1． Should Enterprises Hold an Annual Meeting? 

（1）许多单位都喜欢在年底开年会 

（2）有人却并不赞成这么做 

（3）我的看法 

【答案】 

Should Enterprises Hold an Annual Meeting? 

Many companies tend to hold an annual meeting at the end of the year in recent years. The 

organizers believe both the company and the employees will benefit a lot from it. An annual meeting, 

if held successfully, can help create a harmonious working atmosphere in the company. 

Some people, however, are against this practice. They regard it a big waste of money to rent 

the meeting hall, to pay for the hostess, to eat in luxurious restaurants and so on. Besides, 

it would contribute to a considerable portion of the financial expenditure of the company. In 

consequence, it would inevitably lower the amount of money that goes to the employees. 

In my view, the advantages of holding the annual meeting outweigh its disadvantages. Firstly, 

the employees can be refreshed after a whole year’s hard working. Secondly, the conference gives 

colleagues valuable chances to get a further understanding of each other. Moreover, a good annual 

meeting can help create a sense of belonging （归属感）in the heart of the staff. 

 

2． 教育 Education 

【答案】 

Education is not an end, but a means to an end. In other words, we do not educate children 

only for educating them. Our purpose is to fit them for life. 

In some modern countries it has been fashionable to think that free education for all can 

solve all the problems of society and build a perfect nation. But we can already see that free 

education for all is not enough. We find in such countries a far larger number of people with 

university degrees refusing to do what they think is “low” work, and. in fact, working with 

one’s hands is thought to be dirty and shameful in such countries. But we have only to think 

a moment to understand that the work of a completely uneducated farmer is far more important 

than that of a professor~ we can live without education, but we die if we have no food. If no 

one cleaned our streets and took the rubbish away from our houses, we should get terrible diseases 

in our towns. 

In fact, when we say that all of us must be educated to fit us for life, it means that we 

must be educated in such a way that, firstly, each of us can do whatever work is suited to his 

brains and ability and, secondly, that we can realize that all jobs are necessary to society, 

and that it is very bad to be ashamed of one’s work. Only such a type of education can be considered 

valuable to society. 

 

3． On Graffiti 

（1）校园“涂鸦”现象随处可见 

（2）人们对此看法不同 

（3）我的看法 

【答案】 


